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Imię i nazwisko Radnego: Urszula Sobik 

Dotyczy : Zmiany przebiegu trasy linii S-15 

W imieniu mieszkańców wnioskuję o zmianę trasy linii S15 w polegającej na wyłączeniu z obsługi 
przystanków : Szeroka Kaplica i Gagarina oraz przystanków Kusocińskiego,Jagiełły ,Cieszyńska i 
powrót w tym odcinku do przystanku Szpital Wojewódzki. 

Linia S15 jest jedyną która obsługuje ul. 3-go Maja (ul.Nowa, Kościelniok, Łączna) . 
Ulicę Świerklańską obsługuje linia SlS, S11 . · 
Od niedawna doszła linia S1.7 która jeździ w kierunku Mszana, Połomia. 

I. Zaproponowana zmiana pozwoli obsługiwać mieszkańców z ul. 3 -go Maja i Świerklańskiej 
( Borynia -Skrzeczkowice) w dwóch kierunkach, umożliwiając dojazd i powrót do szkól i 
przedszkola oraz do przychodni przy KWK Borynia, oś. 1000 lecia oraz co bardzo ważne również 
do przychodni przyszpitalnych Szpitala Wojewódzkiego. 

Dojście do szkoły czy przedszkola z ul. 3-go Maja (ul. Nowa, Kościelnio, Łączna) to ponad 3 km 
w większości bez chodnika ,. to sarno dotyczy ul.Myśliwskiej ,Brodeckiej oraz Plebiscytowej i 
Świerklańskiej od strony Skrzeczkowic . Odpowiednie godziny przejazdu autobusów w/w linii 
pozwolą na dojazd dzieci do szkoły i przedszkola . 

II. Przywrócenie przystanku przy Szpitalu Wojewódzkim .. 
Dojazd do tej przychodni był od ponad 20 lati Zmiany dokonano w 2019 w wyniku których 
najbliższy szpitala przystanek jest przy hali sportowej. Może dla młodych i zdrowych ludzi 
przejście 400m -S00rn nie jest problemem , ale jeśli są problemy z chodzeniem , i innyme 
schorzenia to już problem. 
Przypominam że przez dzielnicę Borynia -Skrzeczkowice przejeżdżają tylko linie Sll ,SlS i S17 
więc wszelkie zmiany przebiegu tych linii powinny być konsultowane w pierwszym rzędzie z 
mieszkańcami tych dzielnic. Dla wielu starszych mieszkańców autobus to jedyny środek lokomocji 
i proponowanie żeby jeździli z wieloma przesiadkami jest dla nich nie do przyjęcia. 


